



Date: 10/10/2017 Reference: LD/B/AA/17/004 Hassan Abdulrahman Alserkal Executive Vice President Chief Operation Officer Head of Operation Division Dubai Financial Market Dubai, UAE	التاريخ: 2017/10/10 المرجع: LD/B/AA/17/004 سعادة / حسن عبدالرحمن السركال المحترم نائب الرئيس التنفيذي الرئيس التنفيذي للعمليات رئيس قطاع العمليات سوق دبي المالي دبي، الإمارات العربية المتحدة
<u>Subject: Board of Directors Meeting Number 6 of 2017 of Drake & Scull International PJSC (the "Company")</u>	<u>الموضوع: اجتماع مجلس الإدارة السادس لعام 2017 لشركة دريك اند سكل أنترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")</u>
Reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors of Drake & Scull International PJSC will hold its sixth meeting of 2017 on Sunday 15/10/2017 at 4:00PM at the offices of the Company located at the Media Production Zone, Makateb Building, floor number 2 to discuss the following subjects: 1. Review and approve previous minutes of meeting. 2. Approve to proceed with the investigation process as per the request of the shareholders at the General Assembly Meeting and to appoint an Internal Investigation Committee. 3. Review the restructuring plan of the Company. 4. Review the routine business of the Company. 5. Any other matters.	بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة دريك اند سكل أنترناشيونال ش.م.ع سوف يعقد اجتماعه السادس لعام 2017 في يوم الأحد الموافق 2017/10/15، في تمام الساعة الرابعة من بعد الظهر في مكاتب الشركة الكائنة في منطقة الانتاج الاعلامي، بناية مكاتب، الطابق الثاني لمناقشة المواضيع التالية: 1. مراجعة محضر اجتماع مجلس الإدارة السابق و الموافقة عليه. 2. الموافقة على البدء في اجراءات التحقيق بناء على طلب المساهمين في اجتماع الجمعية العمومية و تعيين لجنة داخلية للتحقيق. 3. مراجعة خطة اعادة الهيكلة للشركة. 4. مراجعة الاعمال الروتينية للشركة. 5. اية مواضيع اخرى



Sincerely Yours,

Abdulla Atatreh

Chairman

Drake & Scull International PJSC



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

عبدالله عطا طرة

رئيس مجلس الادارة

دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع

